

姓名：

日期：

Name:

Date:

電話：

傳真：

手機號碼：

Phone:

Fax:

Mobile:

君悅會員卡中心會員：

是

否

會員卡號：

Club at the Hyatt Member:

Yes

No

Card No.:

### 付款明細 / PAYMENT

現金 By Cash

信用卡 By Credit Card

美國運通

American Express

大來卡

Diners Club

威士卡

VISA

萬事達卡

Master Card

JCB

信用卡卡號

Credit Card No.:

/

/

/

持卡人姓名：

Name on Credit Card:

持卡人簽名：

Signature on Card:

有效期限：

Expiry Date:

/

附註：

Remark:

### 提貨 / FOR COLLECTION

提貨日期：

Collect Date:

請於 11 月 7 日起至 12 月 23 日上午 11:30 至晚間 7:00 期間於台北君悅酒店一樓凱菲屋提貨

Please pick up in person from November 1 to December 23 between 11:30am and 7:00pm at

Grand Hyatt Taipei's Cafe Restaurant located on the lobby level

飯店使用 / For Hotel Use

感恩節外帶品項 Thanksgiving Take-out Items	特色 Specialty	數量 QTY
<p> <b>烤奶油火雞 (5 公斤) / NT\$3900</b>  <b>Roasted Turkey (5 kg)</b> </p> 	<p>           以麵包及艾草香料填充的烤火雞，淋上珍味肉汁與小紅莓醬；並搭配西洋栗、布魯塞爾芽甘藍、甜薯、南瓜派。         </p> <p>           Roasted Turkey with Giblet Gravy, Cranberry Sauce, Bread and Sage Stuffing, Glazed Chestnuts, Brussels Sprouts, Sweet Potatoes and Pumpkin Pie.         </p>	
<p> <b>維吉尼亞火腿 (7 公斤) / NT\$4,900</b>  <b>Roasted Virginia Ham (7 kg)</b> </p> 	<p>           維吉尼亞火腿搭配肉汁及芥末、並搭配布魯塞爾芽甘藍，甜薯，南瓜派         </p> <p>           Roasted Virginia Ham with Gravy, Mustard, Brussels Sprouts, Sweet Potatoes and Pumpkin Pie.         </p>	

以上品項需 72小時前預定

Please place your order for above items 72 hours in advance

本人已確認閱讀並同意於此訂購單及其餘相關文件中所提供的個人資訊，將由飯店依據於 [privacy.hyatt.com](http://privacy.hyatt.com) 所記載的全球貴賓隱私政策之細則與條款妥善使用

By submitting this form and any supporting documents, I confirm that I have read and agreed to the use of the personal information I am giving you in accordance with your Global Privacy Policy for Guests, which is available at [privacy.hyatt.com](http://privacy.hyatt.com)

如需詳情或傳真訂購單，請洽 02 2720 1200 轉 3166，傳真:02 2725 7130

For more information or to fax the order form, please call 02 2720 1200 ext.3166，Fax: 02 2725 7130